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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:1358 Isoleringar utförda av Sis

Onsdagen den 15 maj publicerade Sveriges Radios Ekot uppgifter om att 
isoleringen av fler än vart tredje barn utförd av Statens institutionsstyrelse, Sis, 
inte har föregåtts av den läkarbedömning som lagen kräver. Vidare antyder Sis 
dokumentation att har man varit i kontakt med BUP som ej haft invändningar 
mot förfarandet, någonting som från BUP:s sida dementeras. 

Här uppvisas oacceptabla brister i rutinerna i en verksamhet med stort ansvar 
för barns välbefinnande. 

Dessa brister borde ha uppmärksammats tidigare och pekar som så mycket 
annat på vikten av god tillsyn inom vårdrelaterade verksamheter. Följaktligen 
är det oroväckande att regeringen inte tilldelar IVO de resurser man behöver för 
att kunna fullfölja sitt omfattande inspektions- och tillsynsuppdrag. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

Vad avser statsrådet att göra för att säkerställa dessa barns lagstadgade 
rättigheter?

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-06-16
Besvaras senast
2016-06-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


